



Medicinal Ingredients/Ingrédients médicinaux

per portion of 16.5g (1 scoop)/par portion de 16.5 g (1 mesure)

L-Citrulline.....	5 g
Agmatine sulfate ((4-Aminobutyl) guanidinium sulphate).....	1 g
Beta-Alanine (3-Aminopropanoic acid).....	1.5 g
L-Arginine (Arginine silicate inositol) <i>Nitrosigine</i> ®	1.5 g
Glycerol (1,2,3-Propanetriol) <i>GLYCER PUMP</i>	1 g

Non-Medicinal Ingredients: Dextrose (2g), natural citrus flavor, Organic Stevia, Citric acid.
Recommended Use: Workout supplement, Athletic support. **Duration of use:** For use beyond 3 weeks, consult a health care practitioner. **Recommended dose :** Adult male: 1 Scoop 1 time per day. Mix product well in 1-2 cups of liquid (water, juice, etc.) immediately before consumption. **Cautions and warnings:** Ensure to drink enough fluid before, during, and after exercise. Consult a health care practitioner prior to use if you suffer from a cardiovascular disease and are attempting an increase in physical activity. Consult a health care practitioner prior to use if you have a renal/kidney disease or if you are following a low protein diet. Consult a health care practitioner prior to use if you are taking medication for cardiovascular diseases, erectile dysfunction, and/or blood thinners. **Contraindications:** Do not use if you have had a heart attack/myocardial infarction. **Known Adverse Reactions:** May cause a flushing, tingling and/or prickling sensation of the skin, in which case, reduce the dose. Gastrointestinal discomfort has been known to occur, in which case discontinue use.

Ingrédients non-médicinaux : Dextrose (2g), saveur naturelle d'agrumes, Stevia biologique, Acide citrique. **Usages recommandés :** Supplément d'entraînement, Supplément sportif. **Durée de consommation :** Consultez un praticien de la santé pour une consommation de plus de trois semaines. **Posologie : Homme adulte :** 1 cuillère, 1 fois par jour. Bien mélanger la poudre dans 1-2 tasses de liquide (eau, jus, etc.) immédiatement avant de consommer. **Mises en garde :** Assurez-vous de bien vous hydrater avant, pendant et après l'effort physique. Consultez un médecin avant de consommer si vous souffrez d'une maladie cardiovasculaire et que vous tentez d'augmenter votre niveau d'activité physique. Consultez un médecin avant de consommer si vous souffrez d'un trouble hépatique ou rénal ou si vous suivez un régime faible en protéines. **Contre-indications :** Ne pas consommer ce produit si vous avez déjà souffert d'une crise cardiaque ou d'un infarctus du myocarde. **Effets indésirables connus :** Peut entraîner des rougeurs ou des picotements de la peau. Dans un tel cas, réduire la dose. Des effets d'inconforts gastro-intestinaux ont été observés chez certains. Dans un tel cas, cessez la consommation.

CONTACT US

1 888 770-0079

info@atplab.com